
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 4. december 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål L
Finder ministeren, at det er tilfredsstillende, at unge oplever lange ventetider og at
skulle igennem udmattende klagesager for at blive godkendt til STU, som eksempelvis
beskrives i artiklen ”Ny STU-sag i Silkeborg: 17-årig har ventet siden februar på at blive
godkendt til STU”, bragt af folkeskolen.dk den 23. november 2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V), Anni Matthiesen (V) og Jens
Henrik Thulesen Dahl (DF).

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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